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تا یک ماه آینده

صدور و ثبت سند مالی پروژه های شرکت سنگ آهن مرکزی
مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران گفت: ظرف یک ماه آینده سند مالی خوبی برای پروژه های توسعه ای شرکت سنگ آهن مرکزی ایران تعریف

می شود.

به گزارش خبرنگاران گروه صنعت و تجارت گزارش خبر، محمد جواد عسکری، در بازدیدی که از پروژه های توسعه ای شرکت داشت با بیان این مطلب
اظهار کرد: برای تامین نقدینگی پروژه ها در حال برنامه ریزی هستیم و امیدواریم با تامین مالی، پروژه های شرکت سر موعد مقرر به بهره برداری برسد و

از درآمد حاصل از آن ها، بتوانیم اقدامات بزرگتری انجام دهیم .

وی با بیان اینکه ظرف یک ماه آینده سند مالی خوبی برای پروژه ها تعریف می شود افزود: با برنامه ریزی هایی که در حال انجام است ظرف ۷،۸ ماه
آینده به شرایط پایداری در شرکت خواهیم رسید و مردم مطمئن باشند که شرایط شرکت سنگ آهن رو به بهبود خواهد بود.

عسکری در خصوص میزان پیشرفت پروژه آهن اسفنجی نیز گفت: این پروژه تا کنون حدود ۳۷ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است که نسبت به برنامه
کمی عقب است.

وی ادامه داد: برای خرید های خارجی این پروژه باید تخصیص اعتبار بگیریم. این بحث های ارزی یک مقدار زمانبر است و باید از طریق وزارت صمت و
بانک مرکزی پیگیری شود.

عسکری در خصوص تامین سنگ نیز توضیح داد: یکی از دغدغه های اصلی شرکت، تامین سنگ برای افزایش ظرفیت تولید در کارخانه کنسانتره و گندله
است که در این رابطه تعاملات خوبی با ایمیدرو و غدیر داشتیم و با فولاد خوزستان نیز در حال تعامل هستیم.

وی اضافه کرد: خوشبختانه در معدن چغارت هم مشکلی نداریم و هنوز می توانیم از این معدن سنگ برداشت کنیم.

عسکری با اشاره به اینکه پرداخت بدهی ها نیز طبق جدول زمانبندی انجام می شود اظهار کرد: برای بحث های عمران و آبادانی شهر و همین طور
مسوولیت های اجتماعی نیز برنامه داریم و پرداختی ها در این بخش هم همزمان با سایر حوزه ها انجام می گیرد.

وی تصریح کرد: واحد های صنعتی موظفند در راستای خدمات و امکاناتی که از شهر می گیرند خدمات ارائه دهند بنابراین این موضوع مهم نیز در
لیست برنامه های ما قرار دارد.


